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Hallands Scoutdistrikt | Post: Mossvägen 2, 302 63 Halmstad| Orgnr 849200-7607 , BG 5702-1990 

Telefon ordförande: + 46 70 81 28 853 | ordforande@scoutihalland.se 
 

Distriktsstyrelseprotokoll 2023 nr 6 

Datum: 2023-06-01 

Löpnummer: 6 

Plats: Online via teams 

 

 

Deltagare 

NÄRVARANDE 

Ordförande Niclas Lingmén 

Ledamöter Mattias Nilsson, Patrik Skölde, Matilda Svalander 
Linda Wiklander, Emy Hjerström, Miranda Jönsson,  

ADJUNGERANDE 

 Peter Selinder, Adam Lundberg 

FRÅNVARANDE 

Ledamot Melker Borg, Isabell Persmark 
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Dagordning 

 

1. MÖTET ÖPPNAS 

Niclas hälsade alla välkomna och öppnade mötet 

2. VAL AV SEKRETERARE 

Till sekreterare för mötet valdes Linda Wiklander. 

3. VAL AV JUSTERARE 

Till justerare att, jämte ordföranden, justera protokollet valdes Matilda Svalander 

4. GODKÄNNANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTAN 

Föredragningslistan godkändes. 

5. LAHOLMS SCOUTKÅR 

Vår ambition är att hjälpa Laholms scoutkår att få i gång sin verksamhet igen. För att detta ska gå 

behövs det till en förändring i scoutkåren. Styrelsen består av två personer som egentligen vill avgå 

samt Peter Selinder och det är väldigt få styrelsemöte, hittills i år har de inte haft något samandträde. 

Kårens kanoter ligger i Hjörnered och hyrs ut och är i nuläget kårens enda inkomst. Scoutkåren har 

en lokal och det finns en kölista med barn som vill börja. Kåren saknar aktiva ledare som kan och vill 

driva kårens verksamhet. Det har varit många turer kring ledarfrågan med föräldrar som ville hjälpa 

till men inte ta något ansvar, i nuläget finns ingen lösning. Vi behöver hitta föräldrar från barnen i 

kön som kan ställa upp som ledare. Det finns fler vuxna medlemmar i kåren men som i dagsläget 

inte är så aktiva eftersom det skurit sig med nuvarande styrelsen, dessa kanske man kan ta in som 

ledare om styrelsen förändras. 2019 försökte kåren ta hjälp av utvecklingskonsulenterna men det gav 

ingen förändring i verksamhet eller styrelsearbete. 

Vi diskuterar om det skulle bli bättre om man kunde hitta en aktiv styrelse som vill driva kåren 

framåt eller om det är en lösning att lägga ner kåren och driva kåren under Hubben eller under någon 

av våra befintliga scoutkårer? För att göra detta behövs det först tillsättas en ny styrelse som kan 

driva den frågan. Enligt kårens stadgar behöver styrelsen bestå av mins tre personer. En annan 

fundering som nämns är att kalla till ett nytt årsmöte där det väljs en ny styrelse som vill driva kåren 

framåt. Vi har inte några namn i nuläget som kan gå in som ordförande och kassör. Det stora 

problemet är inte att starta i gång verksamheten, det vi behöver lösa är det formella. Innan vi 

tillsätter en ny styrelse måste vi ta reda på hur kårens ekonomi ser ut samt om kåren äger 

scoutlokalen med tillhörande tomt. Peter ska kolla upp detta.  
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Vårt förslag är att vi arbetar för att tillsätta en styrelse som lägger ner Laholms scoutkår för att 

därefter låta verksamheten gå in under en annan scoutkår som kan driva den framåt. Peter, Adam 

och Niclas har erbjudit sig att engagera sig i detta. Vår ambition är att det kallas till ett nytt årsmöte i 

Laholm redan i augusti. 

6. UTBILDNINGNSHELGEN 

Mattias har varit i kontakt med Cajsa och Lotta om de kan hålla i en Trygga möten fördjupning, de 

ska kontakta kansliet och fråga vad som gäller. Mattias har inte fått någon ny kontakt med ledarna för 

Leda scouting och Redo för Naturen, detta måste göras snart för att utbildningarna ska upp i 

Scouternas folkhögskolas kurskatalog. Vi anser att utbildningarna ska vara kostnadsfria för distriktets 

medlemmar.  

Planerat upplägg är att det finns möjlighet att komma redan på fredag kväll för att ha utbildningarna 

på lördag dag och lägerbål lördag kväll, därefter hålls avdelningsträffar för de olika åldersgrupperna 

där vi ger möjlighet att dela kunskaper och erfarenheter mellan kårerna.  

Vi erbjuder vikingasmycken, svampkurs, Redo för naturen, Leda scouting, workshop kring NPF-

problematik eller Anpassat ledarskap fördjupning, utematlagning och eventuellt Trygga möten 

fördjupning. Anmälningar tas in via Scoutnet, Linda hjälper Mattias med detta. Anmälningar till Leda 

scouting och Redo för naturen måste även anmälas via Scouternas folkhögskola. Anmälningar och 

information behöver komma ut senast 1 juli.  

Det behöver till ett matlagningsteam samt någon som kollar av när deltagarna kommer. Matilda 

erbjuder sig att hålla i matlagningen, vi frågar på våra kårer efter intresserade. HUR planerar att ha ett 

arrangemang under helgen och då kanske några kan hjälpa till med matlagning, vi vill dock inte 

begränsa dem från att delta i utbildningarna. Fredagens samkväm startar 19.00, utbildningsdagen på 

lördagen startar kl.9. och avslutas kl. 16 med efterföljande lägerbål vid 20.00. Avdelningssamverkan 

startar kl 9 på söndagen och avslutas kl. 12 med mycket enkel lunch/fika.  

7. REGIONAL SAMVERKAN 

A. Samverkansträff Halland 

Mattias och Niclas representerade distriktet och höll i en presentation. Friluftsfrämjandet 

och 4H deltog också och har samma typ av verksamhet och även samma problematik att få 

engagerade vuxna som även utbildar sig. Det framkom även, i diskussioner med tex 

handikappidrotten, att vi har det ganska bra som inte behöver vara med och slåss om 

kommunens lokaler. Det blir ett nytt möte till hösten och där ska vi delta och nätverka. Vi 

fick även veta att det i Halmstad finns en lokal, Villa Pollux, som vi kan låna vid behov.  
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8. EKONOMI: 

Patrik har satt över 400 000 kr till ett konto med ränta. Revisionsberättelsen ska vara klar och finns 

hos Jennifer, så fort vi har den i våra händer kallar vi till extra stämma. 

9. ÖVRIGA FRÅGOR  

Inga övriga frågor 

10. KOMMANDE MÖTEN 

Nästa möte: 9 augusti 19.00, 16 september 10.00 i Balastugan, 27 september 19.00 med fokus på 

utbildningshelgen, 7 oktober distriktsstämma, 8 november 19.00 samtliga träffar utom 16 september 

samt distriktsstämman sker digitalt. 

,   
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Justering 

Protokollet signeras digitalt 

Vid protokollet  Mötesordförande 

   

Linda Wiklander 
 

Niclas Lingmén 

 

 

 

 

Justerare   
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Dagordning 


 


1. MÖTET ÖPPNAS 


Niclas hälsade alla välkomna och öppnade mötet 


2. VAL AV SEKRETERARE 


Till sekreterare för mötet valdes Linda Wiklander. 


3. VAL AV JUSTERARE 


Till justerare att, jämte ordföranden, justera protokollet valdes Matilda Svalander 


4. GODKÄNNANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTAN 


Föredragningslistan godkändes. 


5. LAHOLMS SCOUTKÅR 


Vår ambition är att hjälpa Laholms scoutkår att få i gång sin verksamhet igen. För att detta ska gå 


behövs det till en förändring i scoutkåren. Styrelsen består av två personer som egentligen vill avgå 


samt Peter Selinder och det är väldigt få styrelsemöte, hittills i år har de inte haft något samandträde. 


Kårens kanoter ligger i Hjörnered och hyrs ut och är i nuläget kårens enda inkomst. Scoutkåren har 


en lokal och det finns en kölista med barn som vill börja. Kåren saknar aktiva ledare som kan och vill 


driva kårens verksamhet. Det har varit många turer kring ledarfrågan med föräldrar som ville hjälpa 


till men inte ta något ansvar, i nuläget finns ingen lösning. Vi behöver hitta föräldrar från barnen i 


kön som kan ställa upp som ledare. Det finns fler vuxna medlemmar i kåren men som i dagsläget 


inte är så aktiva eftersom det skurit sig med nuvarande styrelsen, dessa kanske man kan ta in som 


ledare om styrelsen förändras. 2019 försökte kåren ta hjälp av utvecklingskonsulenterna men det gav 


ingen förändring i verksamhet eller styrelsearbete. 


Vi diskuterar om det skulle bli bättre om man kunde hitta en aktiv styrelse som vill driva kåren 


framåt eller om det är en lösning att lägga ner kåren och driva kåren under Hubben eller under någon 


av våra befintliga scoutkårer? För att göra detta behövs det först tillsättas en ny styrelse som kan 


driva den frågan. Enligt kårens stadgar behöver styrelsen bestå av mins tre personer. En annan 


fundering som nämns är att kalla till ett nytt årsmöte där det väljs en ny styrelse som vill driva kåren 


framåt. Vi har inte några namn i nuläget som kan gå in som ordförande och kassör. Det stora 


problemet är inte att starta i gång verksamheten, det vi behöver lösa är det formella. Innan vi 


tillsätter en ny styrelse måste vi ta reda på hur kårens ekonomi ser ut samt om kåren äger 


scoutlokalen med tillhörande tomt. Peter ska kolla upp detta.  
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Vårt förslag är att vi arbetar för att tillsätta en styrelse som lägger ner Laholms scoutkår för att 


därefter låta verksamheten gå in under en annan scoutkår som kan driva den framåt. Peter, Adam 


och Niclas har erbjudit sig att engagera sig i detta. Vår ambition är att det kallas till ett nytt årsmöte i 


Laholm redan i augusti. 


6. UTBILDNINGNSHELGEN 


Mattias har varit i kontakt med Cajsa och Lotta om de kan hålla i en Trygga möten fördjupning, de 


ska kontakta kansliet och fråga vad som gäller. Mattias har inte fått någon ny kontakt med ledarna för 


Leda scouting och Redo för Naturen, detta måste göras snart för att utbildningarna ska upp i 


Scouternas folkhögskolas kurskatalog. Vi anser att utbildningarna ska vara kostnadsfria för distriktets 


medlemmar.  


Planerat upplägg är att det finns möjlighet att komma redan på fredag kväll för att ha utbildningarna 


på lördag dag och lägerbål lördag kväll, därefter hålls avdelningsträffar för de olika åldersgrupperna 


där vi ger möjlighet att dela kunskaper och erfarenheter mellan kårerna.  


Vi erbjuder vikingasmycken, svampkurs, Redo för naturen, Leda scouting, workshop kring NPF-


problematik eller Anpassat ledarskap fördjupning, utematlagning och eventuellt Trygga möten 


fördjupning. Anmälningar tas in via Scoutnet, Linda hjälper Mattias med detta. Anmälningar till Leda 


scouting och Redo för naturen måste även anmälas via Scouternas folkhögskola. Anmälningar och 


information behöver komma ut senast 1 juli.  


Det behöver till ett matlagningsteam samt någon som kollar av när deltagarna kommer. Matilda 


erbjuder sig att hålla i matlagningen, vi frågar på våra kårer efter intresserade. HUR planerar att ha ett 


arrangemang under helgen och då kanske några kan hjälpa till med matlagning, vi vill dock inte 


begränsa dem från att delta i utbildningarna. Fredagens samkväm startar 19.00, utbildningsdagen på 


lördagen startar kl.9. och avslutas kl. 16 med efterföljande lägerbål vid 20.00. Avdelningssamverkan 


startar kl 9 på söndagen och avslutas kl. 12 med mycket enkel lunch/fika.  


7. REGIONAL SAMVERKAN 


A. Samverkansträff Halland 


Mattias och Niclas representerade distriktet och höll i en presentation. Friluftsfrämjandet 


och 4H deltog också och har samma typ av verksamhet och även samma problematik att få 


engagerade vuxna som även utbildar sig. Det framkom även, i diskussioner med tex 


handikappidrotten, att vi har det ganska bra som inte behöver vara med och slåss om 


kommunens lokaler. Det blir ett nytt möte till hösten och där ska vi delta och nätverka. Vi 


fick även veta att det i Halmstad finns en lokal, Villa Pollux, som vi kan låna vid behov.  
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8. EKONOMI: 


Patrik har satt över 400 000 kr till ett konto med ränta. Revisionsberättelsen ska vara klar och finns 


hos Jennifer, så fort vi har den i våra händer kallar vi till extra stämma. 


9. ÖVRIGA FRÅGOR  


Inga övriga frågor 


10. KOMMANDE MÖTEN 


Nästa möte: 9 augusti 19.00, 16 september 10.00 i Balastugan, 27 september 19.00 med fokus på 


utbildningshelgen, 7 oktober distriktsstämma, 8 november 19.00 samtliga träffar utom 16 september 


samt distriktsstämman sker digitalt. 
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Justering 


Protokollet signeras digitalt 


Vid protokollet  Mötesordförande 


   


Linda Wiklander 
 


Niclas Lingmén 
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